

Press Release

بيان صحفي

Orient Insurance Receives Final License to Operate in Saudi Arabia

اورينت للتأمين تحصل على الترخيص النهائي لممارسة أعمالها في المملكة العربية السعودية

Dubai, on 08/01/2025

دبي في 2025/1/8

Orient Insurance PJSC is pleased to announce that it has been granted the final license from the Saudi Insurance Authority to commence operations. After successfully meeting all technical, financial, and administrative requirements.

يسر شركة اورينت للتأمين (مساهمة عامة) أن تعلن عن حصول الشركة على الترخيص النهائي من هيئة التأمين السعودية لبدء ممارسة الأعمال في المملكة وذلك بعد أن قامت باستكمال كافة المتطلبات الفنية والمالية والإدارية.

Orient Insurance is member of **Al-Futtaim Group**, and holds the highest ratings of an insurance company in the Middle East, with an **a+** rating from **A.M. Best** and an **A+** rating from **S&P**

شركة اورينت للتأمين هي إحدى شركات مجموعة الفطيم وتتمتع الشركة بأعلى تصنيف ائتماني لشركة تأمين في منطقة الشرق الاوسط في المرتبة **a+** من قبل **A.M. Best** والمرتبة **A+** من قبل **S&P**

Currently, **Orient Insurance** operates in 8 countries, including the UAE, Oman, Bahrain, Syria, Egypt, Turkey, Sri Lanka, and Saudi Arabia.

تمارس أورينت للتأمين حالياً أعمالها في 8 دول (الإمارات – سلطنة عمان – مملكة البحرين – سوريا – مصر – تركيا – سريلانكا و المملكة العربية السعودية).

End of Release

انتهى البيان

For more information, please call +971 4 2531 300, or visit our website www.insuranceuae.com

لمزيد من المعلومات يرجى الاتصال على +971 4 2531 300 او زيارة موقعنا www.insuranceuae.com